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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi okozta a november elején kialakult vérhiányt és mit kíván tenni annak érdekében,
hogy ilyen váratlan esemény a jövőben ne fordulhasson elő?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A hónap elején drámaian lecsökkent az ország vérkészlete . A napi 8000 egységnyi vér helyett
mindössze 6400 egységnyi vér volt készleten, ezért a tervezhető műtéteket el kellett
halasztani. A vérhiány azért is érdekes, mert az idén időarányosan több véradás történt
Magyarországon, mint tavaly .

2004 márciusában az Országos Vérellátó Szolgálatnál megtartott kihelyezett egészségügyi
bizottsági ülésen még arról hallhatunk tájékoztatást, hogy általában nyáron alacsonyabb a
vérkészlet, amely év végére megemelkedik . A Vérellátó Szolgálat főigazgatója külön
kiemelte, hogy novemberben, a donorünnepségek idején mindig magasabb a vérkészlet . Ezért
is különösen érthetetlen a bekövetkezett vérhiány.

Kérdezzük Miniszter úrtól :

Mi a kialakult helyzet oka?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy ilyen váratlan vérhiány a jövőben ne fordulhasson
elő?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . a vember 22 .

Dr . Frajna Imre
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